
Miroslav
Miroslav says:Zdravím všechny! 
18:01
me says:Zdravím 
18:02
DD

Dvořák David
Dvořák David says:zdravím všechny 
18:02
Jiří K
Jiří K says:  👋
18:02
M

Madla
Madla says:Dobrý večer všem 
18:03
AZ

Arnošt Zeman
Arnošt Zeman says:Zdravím 
18:03
B

Bretschneider
Bretschneider says:Ano, vše se zaznamenává 
18:04
Jiří K
Jiří K says:  👍
18:05
Jiří K says:  ❤️
18:09
Jiří K says:Už teď vím, že si knihu koupím  👍
18:13
M

Madla
Madla says:Nikdo neslyšíme. 
18:24
Madla says:Proč to vzdali? Protože lid chtěl něco jiného. 
18:46
JK

Jiří K
Jiří K says:Takže z Gottwaldova u Slušovic  😀
18:47
M

Madla
Madla says:Vysvětlit mohu docela dobře, chyběl pravdivý popis tehdejší reality, lidi prostě chtěli 
něco jiného, to co chtěli, jim bylo slibováno, co přišlo, vidí někteří až dnes, někteří nevidí vůbec. 
___ Navíc: spousta lidí na tom, co je dnes, profituje, jsou spokojeni a nedomnívají se, že "jsou v 
krizi" či že "my jsme v krizi". 
18:48

Sir Daniel Santa Leon
Sir Daniel Santa Leon says:Děkuji za odpovědi 
18:49
M

Madla



Madla says:Stejně tak se můžeme zeptat, co dělali církve celých těch 30 let, co dělají církve celých 
těch 30 let.... a dostaneme se k tomu, že to někteří ať již na té či na oné straně nevzdali. Právě proto 
je teď tolik alternativních zdrojů informací, tolik nabídek vzdělávání, tolik skupinek lidí, kteří se o 
něco snaží. 
18:50
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Církve makaly až se z nich kouřilo (pro sebe) - viz restituce . Dotaz zněl pro 
nás pro českou společnost. 
18:52
M

Madla
Madla says:Radek Novotný ... Církve jsou součástí české společnosti, v dobrém i ve špatném a 
nejsou jednolitými celky, i když jsou poměrně dobře organizované. Souhlasím ale s Vámi, že 
některé z nich promrhaly důvěru, která v ně byla vkládána. Za "i" výše se omlouvám, nešlo 
následně opravit. 
18:53
F

Franta
Franta says:  👍
18:59
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Promiňte, ale římsko-katolická církev není součástí české společnosti. ČR 
podepisuje mezinárodní smlouvu s Vatikánem o tom, jak bude tato církev u nás fungovat (viz např, 
nyní rozšíření zpovědního tajemství i na kostelníky a další personál, aby nemuseli vypovídat před 
policií, (Např. při vyšetřování pedofilie?) 
18:59
M

Madla
Madla says:Asi jste si nevšiml, že s tímto zněním nesouhlasí ani někteří členové této církve. 
Katolíci žijící na našem území jsou převážně občané ČR, musíte je vzít na vědomí a musíte se s 
nimi nějak "vyrovnat". 
19:01
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Ale chápete, že já odpovídám na Vaše sdělení, že jsou součástí naší 
společnosti a Vy odpovídáte, že mezi nimi existují "černé ovce" , které jdou proti záměrům majitele 
(Vatikánu). 
19:07
M

Madla
Madla says:Nechť pan Potůček napíše. 
19:13
Madla says:Ať chcete nebo nechcete, církev se skládá z lidí, i z těch obyčejných, nejen z hierarchie. 
A není jich málo. Jsou součástí této společnosti a pokud je chcete pominout, nebrat na vědomí, tak 
vše, co navrhnete bude zatíženo chybou "ignorování" podstatné součásti společnosti. 
19:17
Ivo Potůček
Ivo Potůček says:IP: V roce 1938 przident Beneš na otázku, proč se nebráníme, že Československo 
vzniklo z úradku velmoci a jeho existence i budoucnost je na jejích úradku závislaá. Myslím, že to 
plati i dnes. 
19:25
RN



Radek Novotný
Radek Novotný says:Za mě jedna z nejlepších VIZÍ za celou dobu!!! Moc děkuji přednášejícím a 
spolukomentátorům. Skvělá práce!!! 
👍
19:28
M

Madla
Madla says:Já jsem z minulosti vyvodila následující poučení: 1) nechci společnost 
nesouměřitelnosti, záleží mi na tom, aby nebyli lidi bez domova, bez zdravotního zabezpečení a 
sociálního zabezpečení (a vím, že to jde zajistit) 2) Chci sociální smír, nechci vývoj, ke kterému 
došlo ve třicátých letech v Německu. 3) Nelze ignorovat vnímání reality většinového obyvatelstva, 
nelze odhlédnout od úrovně jejich myšlení (nikdo nepřekročí svůj stín, každý je důležigý, každý se 
počítá) 4) Na změnu není třeba mnoho procet společnosti 5) Je nutno vzít v potaz dění v ostatních 
částech světa /v dobrém i ve zlém/. 
19:29
M

Miroslav
Miroslav says:Pro všechny roblém vidím v tom, že vezmeme-li v úvahu v první řadě úradek 😛
mocností/deep state, nebo/Anunnaky, pak to vede k té skepsi a netečnosti, která je teď víc než 
zdravá. Jak "vidět" budoucnost, když nevidíme, jak to prakticky v situaci "úradků" dopadne, a kam 
až můžeme jít? 
19:30
M

Madla
Madla says:Avizována byla i diskuze o jednom posledním příspěvku p. Robejška. 
19:45
JK

Jiří K
Jiří K says:  👍
19:54
Jiří K says:Make Czechoslovakia Great Again! 
19:56
M

Madla
Madla says:I když hledáme, v tuto chvíli nemáme řešení na mechanismus, který nás neustále vláčí 
do horší a horší situace, ještě jsme se nedotkli podstaty toho procesu či těch takto nastavených 
procesů (neustálý tok peněz od chudších k bohatším, z ČR ven do zahraničí,...). A takto bych mohla 
pokračovat. Ilona Švihlíková některé z těch procesů popisuje, ale není to dopracováno až na úroveň 
jednotlivce a ten nemá nástroje se z těch "osidel" vyvázat. 
20:01
M

Miroslav
Miroslav says:Charakterizovat jako první krok stav, který je, znamená necpat hned do toho, co by 
měli dělat politici, filosofové... ale charakterizovat podle pravdy jak to skutečně funguje, bez ohledu
na to, jak to "má", nebo jak si myslíme, že by to "mělo" být. Nelat si, a pokud to nevíme, tak to 
prozkoumat. 
20:02

Sir Daniel Santa Leon
Sir Daniel Santa Leon says:Úrokové otroctvi když za papirky ( peníze) maji elity profit na desitky 
let to je ten nejvetsi problem 
20:04
F



Franta
Franta says:Nejhorší věci dělali naší lidi: to platí obecně - viz zmínění Podpindosníci v Rusku unás 
fialová vláda atd. 
20:07
JK

Jiří K
Jiří K says:Poturčenec horší turka 
20:07
F

Franta
Franta says:  ❤️
20:11
JK

Jiří K
Jiří K says:  👍
20:12


